
Rada školy pri Materskej škole, J. Kollára 896, 901 01 Malacky  

 

Zápisnica zo zasadnutia RŠ zo dňa 06. 09. 2018  

 

Prítomní členovia:  

1. Baligová Zuzana, Ing. Mgr.  

2. Cepeková Eva, Bc.  

3. Hronček Štefan, Ing.  

4. Jurdáková Ivana, Bc. DiS.  

5. Jurkovičová Bronislava, Mgr.  

6. Markovičová Eva  

7. Špelicová Nataša, Ing. 

 

Hostia: 1. Martina Novotová, riaditeľka MŠ  

 

Program: 

 

1. Úvod - privítanie členov Rady a hostí 

2. Návrh programu zasadnutia (predložila predsedníčka) 

3. Určenie nového tajomníka rady, informácia o ukončení členstva 

a pripravovaných voľbách na člena rady za zákonných zástupcov 

detí(predložila predsedníčka rady) 

4. Prerokovanie školského poriadku na školský rok 2018/2019 

(predložila riaditeľka MŠ p. M. Novotová)  

5. Prerokovanie školského vzdelávacieho programu Kvietok 

(predložila riaditeľka MŠ p. M. Novotová)  

6. Informácia o počte tried a žiakov v školskom roku 2018/2019 

(predložila riaditeľka MŠ p. M. Novotová) 

7. Informácie o vykonaných a prebiehajúcich rekonštrukciách budov 

materskej školy (predložila riaditeľka MŠ p. M. Novotová) 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 



1. Úvod - privítanie 

 

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová otvorila zasadnutie, 

privítala prítomných členov a riaditeľku MŠ p. Martinu Novotovú. 

 

2. Návrh programu zasadnutia 

 

Návrh programu bol odsúhlasený a schválený 7 hlasmi. 

 

3. Určenie nového tajomníka rady, informácia o ukončení členstva 

a pripravovaných voľbách na člena rady za zákonných zástupcov detí 

 

Na návrh predsedu komisie bola jednohlasne schválená ako 

tajomníčka rady komisie Bc. Ivana Jurdáková, DiS. 

Členstvo v RŠ ukončili členovia – p. Simona Husáková a p. Valéria 

Slivová, RNDr. PhD. (zástupcovia rodičov), nakoľko ich deti 

ukončili dochádzku v MŠ a začali navštevovať ZŠ. Vzhľadom  

na situáciu sú vyhlásené voľby do Rady školy spomedzi zákonných 

zástupcov, ktoré sa uskutočnia dňa 25. 09. 2018 na všetkých 

elokovaných pracoviskách MŠ. Záujemcovia o členstvo v RŠ, ako aj 

záujemcovia o členstvo vo volebnej komisii, sa môžu písomne alebo 

elektronicky prihlásiť na adrese MŠ do 20. 09. 2018.  

Dňom 05. 10. 2018 končí funkčné obdobie terajšej RŠ, a preto sa 

dňa 26. 09. 2018 uskutočnia voľby do RŠ za zástupcov učiteľov 

a nepedagogických zamestnancov.  

 

4. Prerokovanie školského poriadku na školský rok 2018/2019 

 

P. riaditeľka M. Novotová oboznámila prítomných s obsahom 

školského poriadku na šk. rok 2018/2019 a po zapracovaní 

pripomienok prerokovaných na stretnutí RŠ, ho odovzdá 

zriaďovateľovi.  

 

 



5. Prerokovanie školského vzdelávacieho programu Kvietok 

 

P. riaditeľka M. Novotová oboznámila prítomných s obsahom 

školského vzdelávacieho programu Kvietok a následne s obsahom 

nových vypracovaných metodík (z oblasti grafomotoriky, lokomócie, 

logopédie, metód a stratégií – ako pomôcky pre učiteľov). Rada 

školy odporúča zverejniť program Kvietok i metodiky a oboznámiť 

s nimi rodičov detí. 

 

6. Informácia o počte tried a žiakov v školskom roku 2018/2019 

 

P. riaditeľka M. Novotová predložila v tabuľkovom vyhotovení 

informácie o počte tried a žiakov v školskom roku 2018/2019  

a  oboznámila prítomných o priebehu adaptácie novoprijatých detí 

do MŠ. 

 

7. Informácie o vykonaných a prebiehajúcich rekonštrukciách budov 

materskej školy 

 

P. riaditeľka M. Novotová oboznámila prítomných s priebehom 

rekonštrukcie EP J. Kollára, podala informácie o riešení 

umiestnenia detí do tried počas rekonštrukcie. Po prekonzultovaní 

informácií o už vykonaných rekonštrukciách, sa RŠ dohodla  

s p. riaditeľkou, že p. riad. Novotová vypracuje návrh ďalšej 

potrebnej rekonštrukcie na všetkých elok. pracoviskách MŠ (ako 

napr. výmena radiátorov na EP Bernolákova a EP Štúrova). 

 

8. Rôzne 

 

V prvom bode rôzneho p. riaditeľka M. Novotová oboznámila 

prítomných s pokračovaním projektu „Technická škôlka“, ktorého 

slávnostné otvorenie bude dňa 19. októbra na EP Štúrova. 

 



V druhom bode p. Ing. Š. Hronček upozornil na doplnenie 

zverejnených zápisníc zo zasadnutí RŠ z roku 2015. 

 

V treťom bode p. riad. M. Novotová oboznámila prítomných 

s krúžkovou činnosťou na jednotlivých EP.  

 

V štvrtom bode sa prediskutoval návrh riešenia vyhradeného 

parkoviska pre zamestnancov a návštevníkov MŠ – pri všetkých EP, 

predovšetkým pri EP Štúrova.  

 

V piatom bode sa porovnala spotreba plynu na jednot. elok. 

pracoviskách za roky 2014 – 2017.  

 

Záver  

 

Na záver sa predsedníčka p. Ing. Mgr. Z. Baligová poďakovala 

všetkým za účasť.  

 

 

 

          Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

 

 

Zapísala: Bc. Ivana Jurdáková, DiS. 

Prílohy: prezenčná listina 2x 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


